
PROTOKÓŁ nr 2 z dnia 09.11.2023 r 

Z POSIEDZENIA RADY RODZICÓW 

Szkoły Podstawowej nr 20 w Gdyni  

w roku szkolnym 2023/2024  

 

W dniu 9 listopada 2023 r. o godzinie 17:30 odbyło się spotkanie Rady Rodziców SP nr 20 

im. 2 Morskiego Pułku Strzelców w Gdyni. 

W spotkaniu wzięło udział 17 przedstawicieli klas na 23 oddziały szkolne (nie obecni 

przedstawiciele następujących klas:  1A, 1B, 1C, 4B, 5A, 5C, 8B.  Obradom przewodniczyła 

przewodnicząca RR Pani Aleksandra Korbeń oraz pozostali członkowie Prezydium w składzie: 

Karolina Urbańska – wiceprzewodnicząca RR SP 20 w Gdyni, Marcin Tyborski -skarbnik.  

W spotkaniu wzięli udział przedstawiciele szkoły w osobach: 

Dyrektor SP 20 - Pani Marta Szymańska,   

Wicedyrektor Iwona Jaszińska-Kondrat 

Zebranie odbyło się zgodnie z poniższym harmonogramem: 

1. Przywitanie 

2. Powitanie gości. 

3. Wybór protokolanta. 

Protokół ze spotkania RR sporządzi Karolina Urbańska 

 

4. Informacja o wpłatach na RR oraz składce na ksero. 

 

Na dzień 31.10.2023r. zostało wpłacone na RR 28 599,00 zł. w tym 12 745,00 zł. 

(składki ksero od poszczególnych klas) – zestawienie do wglądu dla przedstawicieli - nie wpłaciły 

klasy IC, IIB, IIC, VC) 

Zwrot na konto RR z tytułu ubezpieczenie grupowego 1 254,00 zł 

 

Każdy przedstawiciel swojej klasy miał możliwość skontrolowania wpłat składek na RR. 

Z planu finansowego zostało wykonane: 

-zakup upominków  dla klas pierwszych 

-nagrody konkursowe  

-książki do biblioteki na maraton czytelniczy  

-rzutniki 

 

5. Informacja o wnioskach składanych przez nauczycieli z prośbą o dofinansowanie z funduszy RR 

 

Wpłynęło 27 wniosków od nauczycieli na łączną sumę w wysokości 7020,00 zł.  

Nauczyciele na bieżąco zwracają się do Pani Sylwii z prośbą o rozliczenie dofinansowań. 

 

6. Wolne wnioski.  

Ze strony reprezentantów klas padły następujące pytania 

-Wolontariat – określenie warunków i na czyją rzecz. Opiekunem wolontariatu jest Pani Iwona 

Nitychoruk, można go realizować już od 4 klasy. 

- jaka jest dopuszczalna ilość sprawdzianów w tygodniu – maksymalnie 3 sprawdziany/ prace 

klasowe, kartkówki bez limitu. 

- prośba o podawanie z wyprzedzeniem informacji o warsztatach oraz o publikowanie ich przez 

portal Librus. 

- padło pytanie czy od przyszłego roku szkolnego wróci zerówka? Pani Dyrektor czeka na 

odpowiedz UM w tej sprawie. RR poprze ten pomysł odrębnym pismem. 



- rodzice wyrazili zaniepokojenie tym co się dzieje na mediach społecznościowych i na forach/ 

grupach klasowych. Podniesiono kwestię większej kontroli rodzicielskiej w tym temacie. 

- czy odbędą półkolonie w czasie ferii zimowych? 

- prośba pani dyrektor aby nie ulegać telefonicznym prośbom dzieci i nie  zwalniać ich z zajęć. 

Zwolnienie z zajęć powinno mieć papierową formę pisemną. Zwolnienia za pośrednictwem 

sms’ów i portalu Librus nie będą honorowane. W szczególnych przepadkach dopuszczalne jest 

zwolnienie z formie skanu z podpisem wysłane mailem do wychowawcy lub do szkoły. 

  

- w szatniach znajduje się dużo zgubionych ubrań i akcesoriów. Prośba o sprawdzenie i odbieranie 

zagubionej własności.  

- Pani Dyrektor zaprasza na paradę z okazji dnia Niepodległości. Społeczność szkolna zbiera się 

pod UM. Informacja została wysłana do rodziców za pośrednictwem Librusa.  

 

 

7. Zakończenie obrad oraz wyznaczenie terminu kolejnego zebrania. 

 

 

Propozycja na koleje spotkanie 18 styczeń 2024r. godzina 17.30 

 

 


